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INTERPELACJA 
 

Kinga Klepacka 

(Koalicja Obywatelska) 

Szanowny Pan 

Roman Ciepiela 

Prezydent m. Tarnowa 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, w imieniu mieszkańców Mościc oraz rodziców 

dzieci uczęszczających do Publicznego Przedszkola nr 35 z oddziałem 

integracyjnym przy ulicy Topolowej, zwracam się w sprawie zastawiania przy tej 

placówce ciągu pieszo- rowerowego. Wpływa to na bezpieczeństwo użytkowników 

chodnika oraz drogi. W okolicy jest parking, na którym można parkować, 

odprowadzając dzieci do placówki, jednak często rodzice zastawiają ten ciąg. Czy 

można wprowadzić w tym miejscu pasy – bezpieczne przejście dla pieszych? 

Wpłynęłoby to na zwiększenie bezpieczeństwa. 

  

 

 

         z poważaniem  

                /-/ Kinga Klepacka 

 

 

 

 

 

 


